
Kursnämndsmöte 2/10, SF1622 

Vi i kursnämnden har efter att ha diskuterat med övriga kursdeltagare fått intrycket av att 

kursen fungerar bra. Vi har lyssnat på de synpunkter som ni haft och framfört dessa till Hans. 

Det har nu i början av kursen varit lite rörigt i och med lektionstimmarna då undervisningens 

kvalitet har varierat i de olika grupperna. Hans har pratat med lektionslärarna om detta. Vi har 

hört från flera olika håll att det redan skett en klar förbättring. 

Det har funnits en del missnöjen med föreläsningssalen K1. Alla är överens om att den inte är 

den bästa av föreläsningssalar men det finns tyvärr inte så mycket vi kan ändra på. Hans vet 

om detta och anpassar sina föreläsningar efter detta. 

Vi har fått höra att föreläsningarna och upplägg är fungerar mycket bra . Många gillar det att 

exemplen är väl kopplade till teorin och att de inte är för krångliga eller för långa.  

Videoklippen på lärarlösningar på kurshemsidan verkar ännu inte användas av särskilt många 

men de rekommenderas starkt av de som redan använder dem! Ett annat tips är att använda 

forumet på Bilda för frågor. 

Hör gärna av er om ni har fler synpunkter eller frågor. 

Sebastian Bremberg, Grupp 1, sebbre@kth.se 

Malin Alros, Grupp 2, malros@kth.se 

Vinit Sood, Grupp 3, sood@kth.se 

Hans Thunberg, kursledare 
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